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УВАЖАЕМА ГОСПОЖО АНКОВА, 
 

 

             На редовно заседание на Съвета за електронни медии на 24.11.2015 г.  бе 

повдигнат въпросът за провеждането в България на Детската Евровизия 2015 година. 

             Упълномощен съм да изразя мнението на Съвета, че организацията на това 

грандиозно събитие бе от особено значение за международния имидж на страната ни. 

С отличното представяне на шоуто и съпътстващата го програма, Българската 

национална телевизия изпълни функциите си на обществен оператор, доказвайки 

високите си професионални критерии. 

            Въпреки финансовите трудности, сложната обстановка в ЕС, породеното 

напрежение от терористичните атаки, реализацията на детската Евровизия я 

превърна в културно събитие, което ще остане в историята на БНТ. 

            От името на Съвета за електронни медии изказвам на Вас специално и на 

екипа, с който работихте, колегиалните ни комплименти! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

      С уважение,       

                      

ГЕОРГИ ЛОЗАНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА СЕМ 

 

 
 

           


